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• Votem en contra de la ratificació d’una resolució d’Alcaldia referent a l’encomana de la 
gestió de la piscina. Motius: 
o Mala planificació en les tasques administratives per l’obertura de la piscina. 
o Falta de responsabilitat per no preveure la despesa en el pressupost del 2020. En els 

darrers 5 anys ja ha passat el mateix i això fa que la Companyia no pugui cobrar de 
l’Ajuntament les despeses que assumeix. 

o Encomana feta per decret d’alcaldia, a correcuita, quan hauria d’haver passat pel ple. 
 

• Votem abstenció en l’aprovació del Conveni pel servei de transport públic entre Òrrius, 
Argentona i Hospital de Mataró. Fa un any, just abans de les eleccions municipals, es 
varen fer uns canvis importants a les línies i el govern va dir que serien beneficiosos pels 
ciutadans d’Argentona. Un any després ha sigut un fracàs i no s’ha fet res per solucionar 
els grans greuges que pateixen vilatans que fan ús diari d’aquest servei. 

 
• Votem a favor d’un conveni amb el Consell Comarcal dle Maresme per obtenir una 

persona que ens ajudarà en temes de promoció econòmica i informació al ciutadà 
respecte a protocols del COVID 

 
• Donem vot lliure a cada regidor, per una moció presentada per Unitat referent a la 

revocació dels drets penitenciaris que pateixen els presos i preses polítics, i en defensa de 
l’amnistia de totes elles. Hi votem els quatre a favor. 

 
• Votem a favor d’una moció de Junts x Cat que demana s’estudiï des de promoció 

econòmica la realització d’un Marketplace per al comerç d’Argentona. 
 
• Presentem juntament amb Unitat i Junts x Cat, la moció per la suficiència financera dels 

ens locals. Votem a favor. Tot i que aquesta moció ja no tenia gaire sentit, al nostre 
entendre, doncs ja no havia prosperat al Congrés i s’havia tombat la seva aprovació. 

 
• Presentem una interpel·lació respecte la situació i informació de l’inici del curs escolar 

a les escoles bressol, escoles d’educació infantil i primària, institut i PFI de la nostra vila. 
Des del mes de febrer no s’ha convocat cap Consell Escolar Municipal i falta molta 
informació sobre: 
o Incorporació d’una nova tècnica d’educació. 
o Alumnes que s’han inscrit al nou curs escolar. 
o Canvi de direcció en una de els escoles del nostre municipi. 
o Coordinació ajuntament-escoles per a la planificació de mesures COVID. 
o Problemes en el cobrament de la nòmina d’agost de les treballadores de les escoles 

bressol. 
 
• Presentem una interpel·lació sobre el no compliment dels acords ni dels terminis 

aprovats a la taula de promoció econòmica, per part del regidor Àngel Puig. 
 
• Preguntem sobre: 

o Calendari de les obres de la rotonda del St. Crist fins l’Institut. 
o Calendari de la instal·lació de la caldera de biomassa. 
o Estat de la modificació de l’ordenança sobre tinença d’animals, aprovada el mes de 

febrer a proposta de TxA. 


